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Komisia pre vzdelávanie Mestského zastupiteľstva v Malackách 
 
 
 

ZÁPISNICA 
z rokovania komisie 

 
 
 
Dátum a čas: 20.03.2019, 17.00 – 19.00 h 
Miesto: Mestský úrad Malacky 
 
Prítomní členovia komisie: Mgr. Daniel Masarovič, predseda; RNDr. Pavol Tedla, 
podpredseda; prof. PhDr. Róbert Babeľa, PhD., MBA; Mgr. Lenka Kožuchová; PaedDr. Jana 
Pagáčová;, PaedDr. Ľubica Sedláková; Ing. Nataša Špelicová, Mgr. art. Adriana Vallová 
Ospravedlnená neprítomná členka komisie: PaedDr. Viera Mária Adamovičová 
Neprítomní členovia komisie: - 
Tajomníčka komisie: Mgr. Alexandra Hrnková 
 
 
Schválený program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Materiály k MsZ: 

a) Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 11/2013 o výške príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov a výdavkov v školách a školských zariadeniach 
v znení neskorších VZN – Z 20/2019 

b) Návrh VZN o výške dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej 
umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na 
kalendárny rok 2019 – Z 21/2019 

c) Návrh na II. zmenu rozpočtu mesta Malacky na rok 2019 a čerpanie rozpočtu 
mesta Malacky k 31.01.2019 – Z 33/2019 

3. Koncepcia práce komisie pre vzdelávanie na nasledujúce obdobie 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
Hlasovanie o návrhu programu: ZA: 8 PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
 
 
 
K bodu 1: 
Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Masarovič. Poďakoval členom za 
záujem o prácu v komisii pre vzdelávanie. Opísal dôvody odčlenenia od komisie zaoberajúcej 
sa športom. Hlavným dôvodom bolo, aby vzdelávanie dostalo taký priestor a dôležitosť, aké 
mu prináležia.  
Jednotliví členovia komisie sa navzájom v krátkosti predstavili. 
Predseda komisie predložil harmonogram plánovaných riadnych zasadnutí MsZ a komisie na 
rok 2019. Členom komisie rozdal text tretej časti Rokovacieho poriadku Mestského 
zastupiteľstva  v Malackách a komisií mestského zastupiteľstva, ktorá je venovaná činnosti 
komisií.  
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K bodu 2a: 
Výklad k návrhom VZN (Z 20/2019 a Z 21/2019) podal predseda komisie. Keďže obidva 
návrhy súvisia s „obedami zdarma“ v materskej škole a v základných školách, z pozície 
riaditeľa školy ozrejmil členom komisie, aké dopady bude mať tento nový spôsob na školské 
stravovanie. Nedoriešené sú ešte záležitosti odhlasovania obedov zdarma, detí s rôznymi 
diétnymi špecifikami, detí, ktoré sa aj napriek obedom zdarma chcú stravovať doma a aj 
možného plytvania potravinami. Potrebný by bol vykonávací predpis vydaný MŠVVaŠ, 
v prípade, že taký nebude vydaný, komisia odporúča vydanie vzoru interného predpisu pre 
školy zo strany MsÚ. 
 
UZNESENIE č. 1/2019 (k materiálu Z 20/2019):  
Komisia odporúča MsZ schváliť návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 11/2013 
o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a výdavkov v školách a školských 
zariadeniach v znení neskorších VZN bez pripomienok. 
ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
 
 
 
K bodu 2b:  
Tento bod programu bol prerokovaný spoločne s bodom 2a. 
 
UZNESENIE č. 2/2019 (k materiálu Z 21/2019):  
Komisia odporúča MsZ schváliť návrh VZN o výške dotácie na prevádzku a mzdy na 
žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na 
kalendárny rok 2019 bez pripomienok. 
ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
 
UZNESENIE č. 3/2019:  
Komisia odporúča MsÚ vytvoriť interný predpis súvisiaci s poskytovaním obedov 
zadarmo a včasným povinným odhlasovaním obedov zákonnými zástupcami stravníkov 
za účelom minimalizácie finančných strát a ostatných dopadov, ktoré tým vznikajú 
(napr. zvýšená tvorba biologického odpadu).  
ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
 
 
K bodu 2c:  
K návrhu zmeny rozpočtu bola krátka rozprava, Mgr. Kožuchová požiadala, aby boli na 
program rokovania komisie aj v budúcnosti zaraďované materiály, týkajúce sa zmeny 
rozpočtu. 
 
UZNESENIE č. 4/2019 ( k materiálu Z 33/2019):  
Komisia odporúča MsÚ schváliť návrh na II. zmenu rozpočtu mesta Malacky na rok 
2019 a čerpanie rozpočtu mesta Malacky k 31.01.2019 bez pripomienok. 
ZA: 8   PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
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K bodu 3: 
Všetci členovia komisie sa zapojili svojimi názormi na témy, ktorým by sa mala komisia 
venovať. Pozornosť si bude vyžadovať najmä oblasť sociálne znevýhodnených detí a detí so 
špeciálnymi potrebami. Ďalšie navrhované témy: kvalitnejšia diagnostika detí v predškolskom 
veku (daná osobitne nárastom detí s poruchami v autistickom spektre), logopedická 
starostlivosť, personálne posilnenie školského úradu o metodika a ekonóma–metodika, 
mediálna výchova v školách, nadväznosť školských vzdelávacích programov MŠ a ZŠ, 
príprava na vypracovanie koncepcie rozvoja školstva, stretnutia komisie s riaditeľmi škôl či 
inými odborníkmi, vytváranie čiastkových pracovných komisií, kvalita ako priorita 
v malackom školstve, priestorové možnosti ZUŠ. 
Predseda komisie skonštatoval, že oblastí, ktorým sa treba venovať, je veľa, komisia ich bude 
riešiť v postupnosti  a sformuloval tieto predbežné prioritné závery o dôležitých témach 
v malackom školstve, s ktorými sa členovia komisie stotožnili: 

a) Zvýšenie začlenenia detí zo sociálne znevýhodneného prostredia (najmä rómskych 
detí), vrátane zaškolenia v MŠ, a to nielen v predškolskom ročníku.  

b) Zacielenie pozornosti na deti so špeciálnymi potrebami, vytvorenie lepšieho prostredia 
pre tieto deti v jednotlivých výchovno-vzdelávacích inštitúciách v meste.  

 
 
K bodu 4: 
Diskusia k predchádzajúcim bodom bola obšírna, tento bod bol bez príspevkov. 
 
 
K bodu 5:  
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
 
 
 
V Malackách dňa 20.03.2019 
 
 
            
   Mgr. Daniel Masarovič, predseda komisie, v.r. 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková, tajomníčka komisie, v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


